

TRACK RECORD

PREMIUM Equity Partners ist eine im Jahr 2011 gegründete Beteiligungsgesellschaft mit Fokus auf Nischenunternehmen in der DACH-Region mit Umsätzen zwischen 10 und 50 Millionen Euro.

<p>seit 1993</p> <p>BETEILIGUNGSERFAHRUNG</p>	<p>50</p> <p>TRANSAKTIONEN</p>	<p>13</p> <p>TEAM DEALS</p>
<p>Mittelstand</p> <p>MARKTSEGMENT</p>	<p>DACH-Region</p> <p>REGION</p>	<p>Nachfolge und Wachstum</p> <p>ANLÄSSE</p>

SEKTOREN

Neben der Fokussierung auf zukunftsgewandte Zielbranchen investieren wir ausschließlich in Unternehmen, die einen positiven Beitrag leisten – wirtschaftlich und gesellschaftlich.



Technology
+ Industry



Consumer
+ Lifestyle Goods



Healthcare
+ Services



Software
+ Connectivity

PARTNER UND TEAM

Wir sind ein erfahrenes Team unternehmerischer Investoren. Unsere profunde individuelle und gemeinsame Expertise setzen wir für Mittelstandsunternehmen ein, ihre Entwicklung und ihr Wachstum.



Marcel van Wijk
Gründungs-
und Managing-Partner



Dr. Thomas Duhnkrack
Gründungs-
und Managing Partner



Fabian Walesch
Managing Partner



Pieter van Halem
Managing Partner

OPERATING PARTNERS

Ein breites Netzwerk aus Operating Partners begleitet uns seit vielen Jahren. Experten, die wir im Rahmen unserer Beteiligungen kennenlernen durften, sind integraler Teil dieses partnerschaftlichen Netzwerks von über 50 Personen, aus dem wir Ihnen stellvertretend fünf Operating Partners vorstellen.

Dipl.-Biol. Berthold Hackl
Healthcare + Medtech

Dipl.-Ing. Bernd Kuhlín
Technology + Industry

Dr. Martin Wienkenhoever
Technology + Industry

Dr. Wilhelm Krüger
Software + Connectivity

Dr. Wolf-Dietrich Loose
Consumer + Lifestyle Goods
Gründungspartner PREMIUM

TRACK RECORD

PREMIUM Equity Partners is an investment company founded in 2011 with a focus on niche companies in the DACH region with revenues of between EUR 10 and 50 million.

<p>since 1993</p> <p>INVESTMENT EXPERIENCE</p>	<p>50</p> <p>TRANSACTIONS</p>	<p>13</p> <p>TEAM DEALS</p>
<p>Small and medium-sized enterprises (SMEs)</p> <p>MARKET SEGMENT</p>	<p>Germany, Austria and Switzerland (DACH region)</p> <p>REGION</p>	<p>Succession and growth</p> <p>DRIVERS</p>

SECTORS

In addition to focusing on forward-looking target industries, we only invest in companies that make a positive contribution – both economically and socially.



PARTNERS AND TEAM

We are an experienced team of corporate investors. We use our profound individual and joint expertise to ensure the development and growth of small and medium-sized companies.



Marcel van Wijk
Founding and
Managing Partner



Dr. Thomas Duhnkrack
Founding and
Managing Partner



Fabian Walesch
Managing Partner



Pieter van Halem
Managing Partner

OPERATING PARTNERS

A broad network of operating partners has been with us for many years. Experts we have been able to meet as part of our investments are an integral part of this cooperative network of more than 50 people. We would like to introduce you to five of these operating partners.

Dipl.-Biol. Berthold Hackl
Healthcare + Medtech

Dipl.-Ing. Bernd Kuhlín
Technology + Industry

Dr. Martin Wienkenhoever
Technology + Industry

Dr. Wilhelm Krüger
Software + Connectivity

Dr. Wolf-Dietrich Loose
Consumer + Lifestyle Goods
Founding Partner PREMIUM